

«Κοινοτικά κονδύλια στα "Ευρωδίκτυα"», *ΕΞΟΥΣΙΑ*, 31-10-1996, σελ. 42.

ευρωεκλογές

«Δεν αποκλείεται ωστόσο σύμφωνα με άλλες εκτιμήσεις οι εκλογές να γίνουν τον Νοέμβριο του 1980, πολύ νωρίτερα δηλαδή από τις σχεδιαζόμενες ευρωεκλογές του 1981», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 15-5-1979, σελ. 1.

«Θα συμπέσουν οι εκλογές με τις ευρωεκλογές;», *ΑΝΤΙ*, No 238, 5-8-1983, σελ. 4.

«Ίσως να υπάρχουν στελέχη του ΠΑΣΟΚ που να πιστεύουν ότι η σημερινή κυβέρνηση μπορεί να ξεπεράσει το ορόσημο των ευρωεκλογών», Στάμου Ζούλα, *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 9/10-10-1983, σελ. 1.

«Οι εκλογές αυτές γίνονται σε μια κρίσιμη συγκυρία για τα γενικότερα πολιτικά ζητήματα της χώρας, δύο μόλις μήνες πριν από τις Ευρωεκλογές», Μάκης Γιομπαζολιάς, *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 1-4-1984, σελ. 4.

«Δυόμισι χρόνια μετά την εντυπωσιακή πρώτη εμφάνιση της Ομοσπονδίας Οικολογικών Εναλλακτικών Οργανώσεων στις ευρωεκλογές του 1989 και τη μετέπειτα κατάκτηση της μιας έδρας στη Βουλή, η ομοσπονδία οργανώνει...», Λήδα Μπούζαλη, *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 22-1-1992, σελ. 3.

«Έχοντας χάσει στην περιοχή αυτή πάνω από 12 ποσοστιαίες μονάδες σε σχέση με τις περιφερειακές εκλογές του 1986 και τέσσερις μονάδες σε σχέση με τις ευρωεκλογές του 1989, το Σοσιαλιστικό Κόμμα μετατρέπεται στην τρίτη πολιτική δύναμη», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 14-2-1992, σελ. 17.

ευρωεκπρόσωπος

«Αινιγματική ήταν η παρουσία του ΠΑΟ, ενός απ' τους ευρωεκπροσώπους μας, στον αγώνα με τον Ηρακλή», *Η ΑΥΓΗ*, 5-11-1991, σελ. 15.

ευρωεπιτόκιο

«Σύμφωνα με την εκτίμηση της Νομισματικής Επιτροπής της Ε.Ε., η αυστηρότερη δημοσιονομική πειθαρχία θα δώσει τη δυνατότητα το ευρωεπιτόκιο να διαμορφωθεί στα επίπεδα του 3,3 - 3,5%...», *ΚΥΡΙΑΚΑΤΙΚΗ ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 27-9-1998, σελ. 2/114.

ευρωεφημερίδα

«Ο Σύνδεσμος πιστεύει ότι οι εφημερίδες, από τη φύση τους και το σκοπό τους, δεν μπορούν να υπαχθούν σε μια "ομοσπονδιακή" φιλοσοφία, που φαίνεται κατά καιρούς να ευνοεί ένα πρότυπο ευρωεφημερίδας», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 5-3-1992, σελ. 4.

ευρωζώνη

«Η FED θα μπορούσε να παρέμβει, τονίζει ο Γ. Στουρνάρας, αλλά διστάζει, ενώ για τις ευρωπαϊκές κεντρικές τράπεζες φαίνεται πως οι εσωτερικοί στόχοι που έχουν να κάνουν με τη δημιουργία της ευρωζώνης αντιστρατεύονται τους συνολικότερους εξωτερικούς στόχους αντιμετώπισης της κρίσης», *ΚΥΡΙΑΚΑΤΙΚΗ ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 27-9-1998, σελ. 123.

ευρωκάρτα

«Η Εθνική Τράπεζα εισάγει στην Ελλάδα την Ευρωκάρτα», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 22-9-1983, σελ. 15.

ευρωκονδύλιο

«Ζητούνται ευρωκονδύλια», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 20-11-1997, σελ. 21.

ευρωμεσογειακός

«Ο κ. Σάμλαντ... δεν έκανε δεκτές... τροπολογίες της Επιτροπής Εξωτερικών Σχέσεων, οι οποίες περνούσαν στο αποθεματικό κονδύλιο για την Τουρκία από τον ευρωμεσογειακό κανονισμό MEDA», Γ. Κουβαρά, *ΤΑ ΝΕΑ*, 11-10-1996, σελ. 5.

«Η δημιουργία ενός ενιαίου Ευρω-μεσογειακού χώρου αποτελεί πρόκληση για ολόκληρη την περιοχή...», Δ. Τριανταφυλλίδη, *ΕΞΥΠΝΟ ΧΡΗΜΑ*, 12-10-1997, σελ. 19.

ευρωνόμισμα

«Συνήφθη χθες στο Λονδίνο το πρώτο δάνειο της ΕΤΒΑ στην αγορά των Ευρωνομισμάτων», *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 19-2-1977, σελ. 7.

«Παράλληλα, αξιόλογα ποσά αντλήθηκαν από την αγορά ευρωνομισμάτων...», Ευάγγ. Ηλιάδης, *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 26-6-1979, σελ. 7.

«Η στερλίνα ανέβηκε αμέσως αρκετά απέναντι στο δολλάριο. Δεν κατάφερε όμως να σημειώσει την ίδια ανάρρωση απέναντι και στα σκληρά ευρωνομίσματα», Χ. Λεμπέσης, *ΤΟ ΒΗΜΑ*, 24-9-1981, σελ. 2.

«Με τον τρόπο αυτό η δραχμή από άγνωστο γίνεται γνωστό νόμισμα, αλλά και απαραίτητο για τις συναλλαγές σε ECU. Η τελευταία αναπτύσσεται ραγδαία και πολλά δάνεια συνάπτονται (ολικά ή μερικά) σε "ευρωνόμισμα"», Κ. Τσουπαρόπουλος, *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 17-9-1984, σελ. 48.

ευρωποδόσφαιρο

«Ευρωποδόσφαιρο σήμερα κι αύριο από την τηλεόραση», *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ*, 16-6-1984, σελ. 31.

ευρωπρωτάθλημα